
 

 

 
Geachte commissieleden, 
 
Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de commissievergadering 
Financiën en Veiligheid van woensdag 11 december a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal.  
 
Afspraken en planning 
 
Besluitenlijsten 
Omdat de commissie Cultuurverandering is opgeheven, is de laatste besluitenlijst van deze 
commissie aan uw agenda toegevoegd.  
De meeste toezeggingen uit de diverse vergaderingen zijn inmiddels gehonoreerd, voorstel is 
om de andere aan de LTA toe te voegen. 
 
LTA en IM-lijst 
Voorstellen m.b.t. afvoeren resp. op afgehandeld zetten vindt u in blauw op de beide lijsten. 
 
Conformstukken 
 
Hier drie jaarlijks terugkerende stukken die meer formaliteiten betreffen en/of een hoog 
technisch gehalte hebben. 
 
Drank- en horecawet 
 
Het onderhavige raadsvoorstel heeft ook in oktober op uw agenda gestaan, zie notulen. 
Belangrijkste kritiek was dat er nog niet gesproken was met de accommodatiebesturen. Om 
die reden is het uiteindelijk toen van de raadsagenda gehaald.  
 
De burgemeester schrijft nu in een toelichtende brief waarom genoemd overleg nog niet 
heeft plaatsgevonden. Uiteengezet wordt dat het voorstel dat nu voorligt niet meer doet dan 
de huidige regels voor het schenken van alcohol door paracommerciële instellingen uit de 
bestuursreglementen over te nemen in de APVG. Het behelst dus in feite een technische 
operatie waarbij er geen wijziging in de bestaande situatie wordt aangebracht. Noodzakelijk 
geachte wijzigingen worden eerst de komende tijd met de betrokkenen besproken alvorens 
deze in nieuwe regelgeving vast te leggen.  
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Voor u daarmee twee vragen: 
- Kunt u instemmen met het alsnog naar de raad brengen van de (technische) APVG-

wijziging? 
- Wat vindt u van de lijn die de burgemeester (zoals aangegeven in zijn brief) wil 

inzetten bij de komende gesprekken met de betrokken instellingen, op weg naar 
voorstellen voor nieuwe regelgeving? 

 
Cameratoezicht 
 
U ontvangt het u toegezegde rapport van Intraval over de effectiviteit van cameratoezicht bij 
drugsoverlast, dit naar aanleiding van de motie Cold Turkey uit januari (i.v.m. de overlast in 
het A-kwartier). De motie beoogde een wijziging van de Verordening Cameratoezicht. 
Omdat het rapport geen eenduidige conclusie oplevert, wil de burgemeester nu eerst met u in 
discussie over de bevoegdheden waarover hij zou moeten kunnen beschikken om aan zijn 
verantwoordelijkheid uitvoering te kunnen geven. Op basis van dit gesprek wil hij u daarna 
een wijzigingsverordening voorleggen. 
 
Omdat de burgemeester in zijn brief verwijst naar de monitor over het A-kwartier, die u in 
september hebt besproken, voeg ik deze ter informatie nog even bij. 
 
Gratis trouwen en rijbewijzen 
 
Dit raadsvoorstel is een vervolg op de aangenomen motie Gratis huwelijken van juni jl. 
(bijgevoegd). Aan u de vraag of hiermee de motie goed wordt uitgevoerd.  
 
Verder worden gelijk diverse legestarieven voor de afgifte van rijbewijzen voorgelegd, n.a.v. 
landelijk opgelegde maximering per 1 januari 2014. 
 
Interim-controle 
 
Jaarlijks voert de accountant, vooruitlopend op de controle van de jaarrekening, een 
interimcontrole uit. Zijn bevindingen en aanbevelingen zijn vastgelegd in de 
managementletter die nu voorligt. Het college reageert hierop in bijgevoegde brief. Het audit 
committee heeft de interimcontrole ook besproken en ziet hierin geen aanleiding om een 
inhoudelijke reactie te geven. 
 
Verslagen 
 
Veel verslagen dit keer, ook van Cultuurverandering, en van de begrotingscommissies.  
Bij de verslagen zit ook een verslag van het besloten deel van 6 november, dat u dus alleen 
via inlogcode kunt inzien. Mocht u bij dit verslag opmerkingen hebben, dan zal dat moeten in 
opnieuw een besloten deel van de vergadering. 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de voorzitter, 
 
 
Wolbert Meijer,  
raadsadviseur  


